
W nawiqzaniu do wcze6niejszych interpelacji w sprawie
likwidacji tymczasowej pergoli na tfz ,,placu cyrkowym,, uprzejmie prosze o
podiqcie inicjatywy przez pana prezydenta jako zgromadzenie wsp6lnik6w
Przedsiqbiorstwa,,saniko" sp z o.o zwiqzanej z wybudowaniem iw6ch pergori
do gromadzenia nieczystolci przy uricy Dziewiriskiej przez przedsiqbiorstwJ
Gospodarki Komunarnej "saniko" sp z o.o. Teren z rokalizaciq periorijest
wlasnoiciq miasta.

Od kilku lat problem Smieciowy dla dziewiqciu budynk6w komunalnych w
kt6rych zamieszkuje okolo 1000 os6b nie jest rozwiqzany. Nie bqdq opisywai
szczeg6iowo poniewa2 caia korespondencja jest w posiadaniu pionu gospodarki
m iejskiej.

Szanowny Panie prezydencie jest to propozycja moja, kt6ra rozwiqzala
by problem 5mieciowy,,mini,, osiedla ,,poludnie,, z likwidacja tymczasowel
pergoli na t/z ,,placu cyrkowym,,. Je6li widzi pan prezydent inny spos6b
rozwiqzanie problemu Smieciowego tego2 osiedla to proszq o realizacje w/g
Pana koncepcji.

Z g6ry dziqkuje za wlqczenie siq do w/w sprawy Smieciowej.
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